
HSB - där möjligheterna bor 

Föreningens ordförande Carola Äkerlund hälsar alla välkomna och 
inleder kvällen med lite kort information om händelser i föreningen. 

• Laddstolpar: Lagt motionen vilande då det varit Låg efterfrågan från
boende, placering enligt likhetsprincipen och då tillkommande
installationskostnader.

• Lekplatser: Behöver byta och komplettera med sand. Många lekutrustningar
är gamla, slitna och trasiga. Betongplattor behöver riktas upp eller tas bort,
komplettera med staket runt gungor, sarger behöver bytas m.m. Vi kommer
även titta på de utemöbler som står i sandlådorna idag, där många har trasiga
brädor är skeva m.m.

• Cykelhusrensningen: Många som inte hade märkt sina cyklar, vilket ger
styrelsen mer jobb. Dels ta bort cyklar till sophusen. För att sen vidflertalet
kvällar behöva möta upp boende för återlämning av cyklar och saker, något
som egentligen ligger i styrelsens uppdrag.

Föreningen behöver också ha utrymme för förvaring av saker från rensningar.

Det får inte finnas saker i cykelhusen annat än de som står på skyltarna som är
uppsatta på bakre väggen i cykelhusen.

I framtiden kommer styrelsen eventuellt börja ta betalt för återlämning av
borttagna saker i trapphus, barnvagnsrum och cykelhus, det gör redan vissa av
våra grannföreningar.

• Styrelsens informationskanaler: Anslagstavlan i trapphusen eller på
entreporterna. Styrelsen kommer inte informera via Facebook om det inte är
något riktigt viktigt och akut, men då skickar vi informationen till
administratören som får lägga upp. Vi har också vid akuta ärenden möjlighet
att skicka via Tepac och H omeRun.






